

Customs Notice No. (6 / 2019)

on nicotine e-products (as opposed to traditional
nicotine products)

Pursuant to cabinet resolution no. 5 for 2019 regarding a binding standard in the UAE, and the Federal Authority orders no. H A J/K G/S/ 331/2019 on 12/2/2019 and no. H A J/K G/ S / 445/2019 on 28/2/2019 on nicotine e-products (as opposed to traditional nicotine products).

The following has been decided:

Article (1)

Vaping and e-smoking tools and devices (such as e-cigarettes, e-hookah, e-pipe) which are subject to customs tariff listed below are allowed to enter the country, and to pay 5% of their value as customs duties.

Type	HS Code	Fee
E-cigarettes	85437031	%5
E-water pipe "shisha"	85437032	%5
Other	85437039	%5

Article (2)

Products mentioned in article (1) in this notice shall not be released without approval from Emirates Authority for Standardization & Metrology (ESMA).

Article (3)

This notice shall be effective from 15/4/2019, and it shall replace the customs notice no. 10/2009, and the modified customs notice number 18/2011.

إعلان جمركي رقم (٦ / 2019)

بشأن منتجات النيكوتين الإلكترونية (نظائر منتجات التبغ التقليدية)

استناداً إلى قرار مجلس الوزراء رقم 5 لعام 2019 بشأن مواصفة قياسية إلزامية التطبيق في دولة الإمارات العربية المتحدة وكتابي الهيئة الاتحادية رقم ه أ ج/ق/ 331/2019 بتاريخ 12/02/2019 ورقم ه أ ج/ق/ 445/2019 بتاريخ 28/02/2019 بشأن منتجات النيكوتين الإلكترونية (نظائر منتجات التبغ التقليدية).

فقد تقرر ما يلي:

المادة (1)

يسمح بإدخال أجهزة وأدوات التدخين الإلكترونية (مثل السجائر والشيشة والغليون وما يماثلها) الخاضعة لبنود التعرفة الجمركية المدرجة أدناه وفرض رسوم جمركية عليها بواقع 5% من القيمة الجمركية.

الصف	رمز النظام المنسق	فئة الرسم
سجائر إلكترونية	85437031	%5
شيشة إلكترونية	85437032	%5
غيرها	85437039	%5

المادة (2)

عدم الإفراج عن المنتجات المشار إليها في المادة (1) من هذا الإعلان إلا بعد موافقة هيئة الإمارات للمواصفات والمقاييس.

المادة (3)

يعمل بهذا الإعلان اعتباراً من 15/4/2019، ويحل محل الإعلان الجمركي رقم 10/2009، والإعلان الجمركي المعدل رقم 18/2011.

Ahmed Mahboob Musabih
Director of Dubai Customs



أحمد محبوب مصبح
مدير جمارك دبي

صدر بتاريخ: 2019/04/3